
Zápis ze zasedání školské rady Zbraslavice ze dne 17. 01. 2024 

Přítomni:       Ondřej Havlovic, Petra Větrovská, Mgr. Vendula Tvrdíková, Alena Flekalová, 

  Jana Mejstříková DiS., Karel Sechovec 

Omluveni:  Ing. Jana Šindelářová, Mgr. Martina Peroutková 

Hosté:  Mgr. Milena Kyzourová 

 

 

1) Přivítání členů 

 

2) Členové školské rady byli seznámeni s rozpočtem ZŠ Zbraslavice na rok 2024. 

 

3) Paní ředitelka Mgr. Milena Kyzourová informovala o dotazníkovém šetření týkající se 

spokojenosti rodičů se školou, které proběhlo v měsíci listopadu 2024 prostřednictvím 

aplikace Bakaláři. Dotazník byl vytvořen výzkumníky z neziskové organizace Schola 

Empirica. Vyhodnocení dotazníku zatím není k dispozici. 

 

4) Paní ředitelka Mgr. Milena Kyzourová podala informace o průběhu školního roku 

za období od září do prosince 2023. 

 

5) ZŠ chce pro malý zájem zrušit sběr papíru. Starosta obce pan Ondřej Havlovic chce, 

aby škola nadále sběr papíru vybírala. 

 

6) ZŠ chce ve škole umístit nový kamerový systém. Starosta Ondřej Havlovic doporučuje 

umístění kamerového systému konzultovat s paní Ing. Martinou Kyselovou z MAS 

Lípa pro venkov z.s., aby bylo dodrženo GDPR. 

 

7) Spolupráce s Týmem duševního zdraví pokračuje jako doposud. Nejvíce s pracovnicí 

ze Zruče nad Sázavou, paní Měkotovou. Tým duševního zdraví dosud Obci Zbraslavice 

nepředložil smlouvu na přidělení financí a tudíž smlouva zatím nebyla podepsána. 

 

8) SRPDŠ funguje podle nových pravidel. Chce více spolupracovat s rodiči a vedením 

ZŠ. Na posledním jednání se dohodlo, že bude ve vedení SRPDŠ více lidí (více 

předsedů). Ve funkci předsedkyně SRPDŠ končí paní Petra Johanisová. Informace 

podala paní Romana Jelínková.  

 

9) Paní ředitelka Mgr. Milena Kyzourová a paní Mgr. Vendula Tvrdíková podaly 

informace, jak probíhá spolupráce ZŠ a MŠ Zbraslavice ohledně seznámení 

předškolních dětí se školním prostředím a informování rodičů o nástupu jejich dětí  

do školy. Spolupráce funguje. 

 

10) Paní Romana Jelínková vznesla dotaz, zda všichni pedagogičtí pracovníci splňují 

požadované vzdělání. Paní ředitelka Mgr. M. Kyzourová odpověděla, že všichni 

pedagogičtí pracovníci podmínky vzdělání splňují. Snaží se, aby děti učil vždy 



pedagogický pracovník, který má příslušné pedagogické vzdělání. Pokaždé to však 

nejde. 

 

11) Pan Karel Sechovec vznesl dotaz, proč učitelé nepřipravují děti na přijímací zkoušky 

z matematiky na střední školy. Paní ředitelka Mgr. M. Kyzourová tento dotaz prověří. 

 

12) Diskuze a závěr.  

 

Ve Zbraslavicích dne 17. 01. 2024 

Zapsal: Ondřej Havlovic, v.r. 


